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PROTOKÓŁ Nr XVII/2020 
siedemnastej sesji Rady Miejskiej w Jezioranach, 

odbytej w dniu 27 października 2020 roku  

w Miejskim Ośrodku Kultury w Jezioranach  

przy ul. Konopnickiej 4 
 

 

Pan Bogusław Wierzbicki – Przewodniczący Rady Miejskiej w Jezioranach  powitał 

wszystkich przybyłych na XVII sesję VIII kadencji Rady Miejskiej w Jezioranach. 

Następnie otworzył XVII sesję Rady i oświadczył, iż zgodnie z listą obecności 

aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 10 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 

wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji 

– lista obecności radnych stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

Na sekretarza obrad powołano Radnego Jacka Ciborskiego. 

Obrady rozpoczęto o godz. 10:30 zakończono o godz. 12:30. 

Przewodniczący Rady: „Nim przystąpimy, ja oczywiście witam wszystkich Państwa 

przybyłych na dzisiejszą sesję. Nim przystąpimy do sesji, to chciałem poinformować, że 

odszedł od nas Benedykt Wrzochalski Sołtys Sołectwa Lekity w ostatnim czasie. Uprzejmie 

proszę o powstanie. Dziękuję bardzo, cześć jego pamięci. Proszę Państwa, wszyscy Państwo 

otrzymaliście porządek obrad, czy są jakieś uwagi do tego porządku. Jeśli nie, to proponuję 

wprowadzenie w podpunkcie 7 punktu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie określenia 

zasad udzielania dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 

budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. Ktoś z Państwa ma do tego 

punktu jakieś uwagi? Jeśli nie, to proszę o przegłosowanie.” 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 1 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady: "Podpunkt został przyjęty do porządku obrad.”  

Następnie Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad po zmianach. 
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1. Otwarcie i akceptacja porządku obrad.  

2. Złożenie podziękowań Sołtysom Sołectw: Potryty, Wójtówko i Zerbuń w związku  

z zakończeniem pełnienia funkcji.  

3. Podjęcie uchwał w sprawie:  

1) uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Jeziorany;  

2) określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy nie 

są zobowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz 

gminy, za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz w zakresie opróżniania 

zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych;  

3) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Jeziorany dla 

terenów położonych: w rejonie ul. Kasztanowej, w rejonie ul. Kościuszki, w rejonie  

ul. Krótkiej i rzeki Symsarny, w rejonie ul. Kajki;  

4) uznania skargi na działalność Burmistrza Jezioran za bezzasadną;  

5) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany na lata 2020-2031;  

6) zmian w budżecie gminy na 2020 rok.  

7) uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na 

sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków. 

4. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie o przedłożonej przez 

Burmistrza Jezioran informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Jeziorany za pierwsze 

półrocze 2020 roku.  

5. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych za 2019 rok.  

6. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami.  

7. Wolne wnioski i zapytania.  

8. Przyjęcie protokołu XVI sesji. 
 

Przewodniczący Rady: „Proszę Państwa, jeszcze jedna uwaga, bardzo bym prosił wszystkich, 

którzy chcieliby zabrać głos o mówienie do mikrofonu i staranie się mówienia wyraźnego. 

Jeśli ktoś ma w nosie, o co ja poproszę, to jest to prośba również Pani Ani, która po naszym 

wyjściu męczy się z odszyfrowaniem tego, co my tutaj mówimy. Bardzo proszę. 

Przechodzimy do punktu 1, do złożenia podziękowań Sołtysom Sołectw Potryty, Wójtówko  

i Zerbuń, w związku z zakończeniem pełnienia przez nich funkcji. Pan Burmistrz bardzo 

proszę." 

Ad.2. Złożenie podziękowań Sołtysom Sołectw: Potryty, Wójtówko i Zerbuń w związku  

z zakończeniem pełnienia funkcji.  

Pan Maciej Leszczyński - Burmistrz Jezioran: "Szanowni Państwo, w zawiązku z rezygnacją 

Sołtysów, mamy już wybranych nowych Sołtysów w tych miejscowościach, gdyż poprzedni 

Sołtysi złożyli rezygnację. Chciałbym odczytać podziękowania Pani Jolancie Góreckiej 

składamy serdecznie podziękowania za pełnienie funkcji Sołtysa Sołectwa Potryty oraz 

wyrazy uznania za zaangażowanie w pracę na rzecz Gminy Jeziorany. Dziękując za włożony 

wysiłek życzymy Pani dalszych sukcesów w życiu zawodowym jak i osobistym. Są to 

podziękowania kierowane zarówno przeze mnie jak i przez Pana Przewodniczącego. 

Spotkamy się z tymi Sołtysami, którzy zrezygnowali, indywidualnie im podziękujemy 

osobiście. Również dotyczy to Sołtysa Sołectwa Wójtówko Pana Wiesława Budrewicza  

i Pana Tomasza Żurka Sołtysa Sołectwa Zerbuń. Także spotkamy się w stosownym czasie, 

żeby podziękować osobiście. Dziękuję bardzo.”   
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Przewodniczący Rady: "Tym razem też koronawirus podłożył nam nogę nie mogliśmy zrobić 

tego tutaj tradycyjnie, ale serdecznie dziękujemy. Przechodzimy do realizacji porządku 

dziennego. Punkt 1 uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Jeziorany. Punkt ten był niecałą godzinę temu bardzo, bardzo omawiany na Komisji 

zajął, jeśli się nie mylę Panie Przewodniczący, co najmniej połowę czasu, jeśli nie więcej. 

Być może ktoś z Państwa chciałby dodać jakieś uwagi, zadać pytania, ktoś z Państwa. Nie 

widzę, to ja tylko dodam od siebie, że zwróciłem uwagę na to, że wymagania stawiane w tej 

uchwale są czasami trudno realizowane w rzeczywistości, ale dałem się przekonać Panu 

Burmistrzowi i Panu Sławkowi, co do tego, że będziemy się starać, żeby rzeczywistość 

pokryła się z naszymi marzeniami. Ktoś z Państwa jeszcze, jeśli nie, to proszę o odczytanie 

projektu uchwały." 

Pan Sławomir Sadowski – podinspektor ds. gospodarki odpadami: "Wysoka Rado,  

w związku z sugestią na Komisji chcielibyśmy wprowadzić w rozdziale 4, § 10 punkt 2  

i zmiana polegałaby na tym, żebyśmy zawarli tu możliwość nie nakaz, ale możliwość 

dostarczenia do PSZOK-u. Brzmiałoby to tak: że właściciele nieruchomości zobowiązani są 

do zbierania następujących odpadów komunalnych i ten katalog zostawiamy i później 

dodajemy punkt 3, że właściciele nieruchomości maja możliwość przekazania odpadów 

wymienionych w punkcie 2 do utworzonego przez Gminę Punktu Selektywnej Zbiórki 

Odpadów Komunalnych PSZOK w Jezioranach. W związku, z czym punkt 3 stałby się 

punktem 4, a punkt 4 punktem 5. W związku z wprowadzeniem dodatkowo punktu 3. A więc 

zawrzemy tutaj, że nie mają obowiązku przekazania do PSZOK-u, a możliwość przekazania." 

Przewodniczący Rady: "Proszę Państwa, kto jest za wprowadzeniem tej poprawki do tekstu, 

który otrzymaliście Państwo?" 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 2 do protokołu) 

 

 

Ad.3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

 

1) uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Jeziorany; 

Przewodniczący Rady: „Czy ktoś z Pań i Panów Radnych chciałby zabrać głos? Jeśli nie to 

proszę o odczytanie projektu uchwały.” 

 

Radny Jecek Ciborski odczytał projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady: „Dziękuję bardzo. Czy ktoś z Pań i Panów Radnych chciałby zabrać 

głos w sprawie projektu uchwały? Jeśli nie, to dodam tylko, że tak, jak poprzednie uchwały  

i te zostały zaaprobowane przez Komisje. Proszę o przejście do głosowania.” 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu) 
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podjęła uchwałę nr XVII/147/20 w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania  

czystości i porządku na terenie Gminy Jeziorany, 

która stanowi załącznik nr 4  do protokołu. 

 

2) określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy nie 

są zobowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz 

gminy, za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz w zakresie opróżniania 

zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych; 

 

Przewodniczący Rady: „Również było to omawiane niedawno na Komisji, ale może ktoś  

z Pań i Panów Radnych ma jeszcze jakieś uwagi lub zapytania? Jeśli nie, to pozwolę sobie 

odczytać projekt uchwały.” 

 

Przewodniczący Rady: „Czy ktoś z Pań i Panów Radnych chciałby wnieść jakieś uwagi, 

pytania do ten projekt? Nie widzę, w związku z tym przystąpmy  

do głosowania.” 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XVII/148/20 w określenia górnych stawek opłat ponoszonych  

przez właścicieli nieruchomości, którzy nie są zobowiązani do ponoszenia opłat  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy, za usługi w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych oraz w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych;    

która stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 

3) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Jeziorany dla 

terenów położonych: w rejonie ul. Kasztanowej, w rejonie ul. Kościuszki, w rejonie  

ul. Krótkiej i rzeki Symsarny, w rejonie ul. Kajki; 

 

Przewodniczący Rady: „Sprawa była omówiona na Komisji. Została przedstawiona przez 

ludzi odpowiedzialnych za przygotowanie tego planu, ale czy ktoś z Pań i Panów Radnych 

chciałby zabrać głos? Jeśli nie, to bardzo proszę o odczytanie.” 

Radny Jacek Ciborski odczytał projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady: „Czy ktoś z Pań i Panów Radnych chciałby wnieść jakieś uwagi, 

pytania do urbanistów tworzących ten projekt? Nie widzę, w związku z tym przystąpmy  

do głosowania.” 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 7 do protokołu) 
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podjęła uchwałę nr XVII/149/20 w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Jeziorany dla terenów położonych:  

w rejonie ul. Kasztanowej, w rejonie ul. Kościuszki, w rejonie  

ul. Krótkiej i rzeki Symsarny, w rejonie ul. Kajki; 

która stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

4) uznania skargi na działalność Burmistrza Jezioran za bezzasadną; 

 

Przewodniczący Rady: "Uchwała została przyjęta. Ogłaszam 10 minutową przerwę. 

Rozpoczynam po przerwie XVII Sesję Rady Miejskiej w Jezioranach. Proszę o zajęcie 

miejsc, przechodzimy do realizacji kolejnego punktu: uznania skargi na działalność 

Burmistrza Jezioran za bezzasadną. W trakcie Komisji, która odbyła się półtorej godziny 

temu Przewodniczący Komisji Skarg i Wniosków przedstawił sytuację, z której wynika,  

iż obok domu skarżącego przebiega droga publiczna, która się można poruszać. W związku,  

z czym odczytasz jeszcze raz. Bardzo proszę, Panie Przewodniczący.”  

Pan Wiesław Żywicki - Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: "W dniu  

19 października 2020 roku o godzinie 16 odbyło się posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji Rady Miejskiej w Jezioranach. Tematem było rozpatrzenie o wypracowanie 

stanowiska w sprawie skargi na działalność Burmistrza Jezioran przekazanej zgodnie  

z właściwością przez Wojewodę Warmińsko-Mazurskiego w dniu 8 października 2020 roku. 

Komisja rozpatrzyła wszystkie aspekty zawarte w skardze i zajęła stanowisko uznając skargę 

za bezzasadną. Dziękuję." 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję. Czy ktoś z Pań i Panów Radnych chciałby zabrać głos  

w tej sprawie." 

Radny Mariusz Szutkowski: "Została przedstawiona mapka dla nas Radnych i ogółem 

dokumentacja z Urzędu, iż mieszkańcy budynku (wyłączenie jawności w zakresie danych 

osobowych, na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępnie do 

informacji publicznej), mają drogę dojazdową naszą, którą uczęszczają i jest to droga legalna. 

Na daną chwilę w tej dokumentacji nie widzę żadnych uchybień po prostu. Tak, jak Pan 

Przewodniczący stwierdził, że przejechał tą droga do budynku i wrócił też tą samą drogą  

wskazujecie Państwo, że droga do budynku jest." 

Pan Wiesław Żywicki - Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: "Wróciłem tą 

drogą przez (wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych, na podstawie art. 5 ust. 2 

ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępnie do informacji publicznej). Jedną wjechałem, 

drugą wyjechałem, więc obie drogi są przejezdne." 

 Radny Mariusz Szutkowski: "Rozumiem." 

Przewodniczący Rady: "Dziękuje. Czy ktoś z Pań i Panów Radnych jeszcze chciałby zabrać 

głos? Jeśli nie, to pozwolą Państwo, że odczytam projekt uchwały.” 
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Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 9 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XVII/150 /20 w sprawie uznania skargi na działalność  

Burmistrza Jezioran za bezzasadną; 

która stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 

5) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany na lata 2020 - 2031, 

Przewodniczący Rady: „Dziękuję bardzo. Uchwała została przyjęta. Przechodzimy do Zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany na lata 2020 – 2031. Było to omawiane 

na Komisjach, ale być może Pani Skarbnik chciałaby zabrać głos? Króciutko dla tych, którzy 

nas słuchają.” 

Pani Katarzyna Kolibowska - Skarbnik Gminy: "Dobrze, a więc tak, w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej zwiększone zostały dochody o kwotę 80 500 zł, w związku z czym 

ogólne dochody gminy wynoszą 52 919 172, 58 zł. Zostały także zwiększone wydatki 

budżetowe o kwotę 336 000 zł. W chwili obecnej wydatki budżetu gminy wynoszą  

54 911 739,55 zł. Został zmniejszony limit na obsługę długu do kwoty 480 000 zł oraz 

zmieniła się kwota deficytu budżetu, w chwili obecnej on wynosi 1 992 566, 97 zł. Przychody 

i rozchody zostają na takim samym poziomie, jak w uchwale z września. Oczywiście w 2020 

roku prognoza kwoty długu uległa zmianie ze względu na zmiany planów dochodów  

i wydatków tak, jak i kolejne lata. W załączniku nr 2 przedsięwzięcia, nie było tam wielkich 

zmian. Zostało usunięte zadanie, które było wyzerowane na sesji poprzedniej i został 

zmieniony rok, bo miałam tam akurat limit na 2020-2023 odnośnie zadania, tam chyba była 

umowa, która jest podpisana na trzy lata odnośnie ubezpieczenia i to są największe zmiany, 

które zostały wprowadzone do Wieloletniej Prognozy Finansowej." 

Przewodniczący Rady: "Dziękuje bardzo. Proszę Państwa, nim przejdziemy do głosowania na 

projektem uchwały, chciałbym, żebyśmy przegłosowali zmiany w załączniku nr 1 do uchwały 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2031, które zostały wprowadzone. 

Pani Skarbnik między innymi o nich mówiła. Więc kto z Pań i Panów Radnych jest za 

wprowadzeniem tych zmian do projektu uchwały. Proszę Państwa, proszę o głosowanie." 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 11 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady: „Dziękuję, czy ktoś z Pań i Panów Radnych ma jakieś pytania do 

Pani Skarbnik. Jeśli nie, to przeczytam projekt uchwały.”  

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 12 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XVII/151/20 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy  

Finansowej Gminy Jeziorany na lata 2020 - 2031,  

która stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
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6) zmian w budżecie gminy na 2020 rok. 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję uchwała została przyjęta. Przechodzimy do kolejnej  

uchwały zmiany w budżecie gminy na rok 2020. Sytuacja analogiczna do poprzedniej. Pani 

Skarbnik kilka słów?" 

Pani Katarzyna Kolibowska - Skarbnik Gminy: "Tak, oczywiście. Dochody zostały 

zwiększone o kwotę 80 500 zł. Dochody jak i wydatki wynikają ze zwiększeń lub zmniejszeń, 

po trzech kwartałach mamy już sprawozdania, otrzymałam taką informację, na wniosek np. 

MOPS-u zmniejszyłam wydatki bieżące o kwotę ponad 100 000 zł. Wprowadziłam np. do 

dochodów zwiększenie odnośnie dochodów majątkowych, ponieważ jesteśmy w trakcie 

przetargów, sprzedaliśmy już dwie działeczki i wiemy, że ta kwota teraz będzie troszeczkę 

większa. Zwiększyliśmy o kwotę 155 000 zł. Tak samo otrzymaliśmy dotację z Ochotniczej 

Straży Pożarnej 18 000 zł, to jest fundusz celowy na remont strażnicy w Radostowie i ta 

kwota została wprowadzona. 20 000 zł to są wpływy z podatków od osób prawnych, dostałam 

taką informację z Urzędu Skarbowego i na tej podstawie naniosłam zmiany do dochodów 

budżetu gminy. Natomiast w wydatkach, jak już wspominałam zmniejszenie po stronie naszej 

jednostki w MOPS 100 000 zł. Następnie kwota 120 000 zł na drogach wynika z przetargu, 

który musimy ogłosić, ze względu na zbliżającą się zimę. Z większych zadań, które zostały 

wprowadzone na nowo, jest to zadanie odnośnie drogi naszej wewnętrznej, to jest około  

25 000 zł działka nr 53 obręb Jeziorany. Zwiększenie po stronie wydatków, to jest 

konieczność umieszczenia hydroforni na terenie naszego OSIR-u, to jest około 30 000 zł. 

Inwestycja, która w tej chwili trwa nadal, to jest ulica Nadbrzeżna odnośnie odwodnienia, 

żeby mieszkańcy mieli tam naprawdę porządek na tej drodze. To wszystkie takie 

najważniejsze zmiany." 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. W związku z tym, że w ostatnich dniach nastąpiły 

zmiany w dokumencie, który otrzymaliśmy musimy przegłosować wprowadzenie ich do 

nowej uchwały. W związku z tym, proszę Panie i Panów Radnych o przegłosowanie. Kto jest 

za wprowadzeniem tych zmian w głosowanej dzisiaj uchwały?" 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 14 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję. Uchwała została przyjęta, przepraszam, zmiany zostały 

przyjęte. Przechodzimy do uchwały. Nie chcę już Pana Jacka męczyć, więc przeczytam ją.” 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 15 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XVII/152/20 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok,  

która stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
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7) uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na 

sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 17 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XVII/153/20 w sprawie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie 

określenia zasad udzielania dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, 

restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, 

która stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Ad.4. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie  

o przedłożonej przez Burmistrza Jezioran informacji o przebiegu wykonania budżetu 

Gminy Jeziorany za pierwsze półrocze 2020 roku.  
 

Sekretarz Gminy: „Uchwała Nr RIO.VIII-0120-426/20 SKŁADU ORZEKAJĄCEGO 
REGIONALNEJ IZBY OBRACHUNKOWEJ w OLSZTYNIE z dnia 14 października 2020 
roku w sprawie wydania opinii o przedłożonej przez Burmistrza Jezioran informacji  
o przebiegu wykonania budżetu Gminy Jeziorany za pierwsze półrocze 2020 roku. 
Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie w osobach: 

Przewodniczący: Krzysztof Mościbrocki 

Członkowie: Anna Michalak 

Bogdan Gaber 

 
działając na podstawie art. 13 pkt 4 ustawy z dnia 7 października 1992 r. o regionalnych 
izbach obrachunkowych [Dz. U. z 2019 r., poz. 2137] w związku z art. 266 ust. 1 ustawy  
z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych (Dz. U. z 2019 r., poz. 869 ze zm.) 
pozytywnie opiniuje przedłożoną przez Burmistrza Jezioran informację o przebiegu 
wykonania budżetu Gminy Jeziorany za pierwsze półrocze 2020 r. 
 
U z a s a d n i e n i e  

W dniu 24 września 2020 r. do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie wpłynęła 

informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Jeziorany za pierwsze półrocze 2020 roku, 

informacja o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Gminy Jeziorany oraz 

informacja o przebiegu wykonania planu finansowego Miejskiego Ośrodka Kultury  

w Jezioranach oraz Miejskiej Biblioteki Publicznej w Jezioranach za 1 półrocze 2020 roku. 

Powyższe informacje zostały przedstawione Zarządzeniem Nr 71/2020 Burmistrza 

Jezioran z dnia 21 września 2020 r. w sprawie przedstawienia informacji o przebiegu 

wykonania budżetu za I półrocze 2020 r. oraz o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Jeziorany na lata 2020-2031. 



9 

W informacji z przebiegu wykonania budżetu Gminy Jeziorany omówiono realizację 

dochodów i wydatków budżetowych, w szczegółowości uchwały budżetowej. Plan dochodów 

i wydatków budżetowych wykazywany w sprawozdaniach uwzględnia zmiany wynikające  

z Uchwał Rady i Zarządzeń Burmistrza podjętych w trakcie roku budżetowego. Zrealizowane 

dochody i wydatki porównano z planowanymi zamierzeniami, wyliczając ich wskaźniki 

procentowe. 

Wykonane dochody budżetowe stanowią 42,63% ustalonego planu dochodów  

po zmianach. Wydatki budżetowe zrealizowano w wysokości 36,79% planu wydatków  

po zmianach, z tego wydatki bieżące wyniosły - 48,39% planu wydatków po zmianach,  

a wydatki majątkowe - 9,98% planu wydatków po zmianach. 

Skład Orzekający oceniając dane zawarte w przedłożonych dokumentach stwierdza, iż 

w roku 2020 i latach następnych wskaźnik dopuszczalnego poziomu zadłużenia Gminy 

Jeziorany, obliczony zgodnie z art. 243 ustawy w finansach publicznych zostanie zachowany. 

Przedłożona informacja zawiera sprawozdanie z wykonania planów finansowych: 

Miejskiego Ośrodka Kultury w Jezioranach oraz Miejskiej Biblioteki Publicznej  

w Jezioranach. 

Z informacji tych wynika, że 

- w Miejskim Ośrodku Kultury w Jezioranach wystąpiły należności w kwocie 1.095,01 zł,  

w tym wymagalne 495,00 zł, zobowiązania w kwocie 1.017,52 zł, wymagalne nie wystąpiły, 

- jw. Miejskiej Bibliotece Publicznej w Jezioranach wystąpiły należności w kwocie 12,10 zł, 

w tym wymagalne 12,10 zł, zobowiązania w kwocie 6.137,69 zł, wymagalne nie wystąpiły. 

Wobec powyższego postanowiono jak w sentencji. 
Od niniejszej uchwały służy odwołanie do Kolegium Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Olsztynie w ciągu 14 dni od daty jej doręczenia. 
 

 

Ad.5. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych za 2019 rok. 

 

Sekretarz Gminy: "Na podstawie art. 24h ust. 12 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku  

o samorządzie gminnym (Dz.U. z 2020 r., poz. 713) informuje, że oświadczenie majątkowe 

za 2019 rok – Pana Bogusława Wierzbickiego – Przewodniczącego Rady Miasta i Gminy 

Jeziorany – zostało złożone Wojewodzie Warmińsko-Mazurskiemu w terminie określonym 

ustawą. Nieprawidłowości w oświadczeniu majątkowym złożonym przez Pana 

Przewodniczącego Rady – nie stwierdzono. Oświadczenie majątkowe za 2019 rok – Pana 

Macieja Leszczyńskiego – Burmistrza Miasta i Gminy Jeziorany – zostało złożone 

Wojewodzie Warmińsko-Mazurskiemu w terminie określonym ustawą. Nieprawidłowości  

w oświadczeniu majątkowym złożonym przez Pana Burmistrza – nie stwierdzono.  

Naczelnik Urzędu Skarbowego w Olsztynie uprzejmie informuje, iż stosownie  

do postanowień art. 24h ust. 7 i 12 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym  

(t. j. Dz. U. z 2019 r., poz. 506 ze zm.), dokonał analizy danych zawartych w oświadczeniu 
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majątkowym Burmistrza Miasta i Gminy Jeziorany i Przewodniczącego Rady Miejskiej  

w Jezioranach, złożonych zgodnie z art. 24h ust. 4 ww. ustawy, tj. w terminie do 30 kwietnia, 

według stanu na dzień 31 grudnia roku poprzedniego, nadesłanych przez Pełnomocnika  

ds. Ochrony Informacji Niejawnych Warmińsko-Mazurskiego Urzędu Wojewódzkiego  

w Olsztynie, pismem z dnia 07.06.2019 r., znak: IN-IV.414.315.2019. Analizę złożonych 

oświadczeń majątkowych oparto na porównaniu danych w nich zawartych z informacjami 

pozostającymi w posiadaniu tutejszego Organu podatkowego. W toku analizy oświadczeń 

majątkowych stwierdzono nieprawidłowość w oświadczeniu Pana Macieja Leszczyńskiego, 

polegającą na nie podaniu stanu zadłużenia zobowiązania na dzień 31.12.2018 r. W wyniku 

analizy informacji zawartych w oświadczeniach, Naczelnik Urzędu Skarbowego w Olsztynie, 

nie znalazł podstaw do wystąpienia z wnioskiem o kontrolę oświadczeń majątkowych  

do Centralnego Biura Antykorupcyjnego, na podstawie art. 24h ust. 9 ustawy o samorządzie 

gminnym. Oświadczenia majątkowe zostały złożone w ustawowym terminie. 

 

Ad.6. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 

 

Pan Maciej Leszczyński – Burmistrz Jezioran: „Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, 

sprawozdanie z działalności między sesjami. Wykonane zadania gospodarcze:  

 

1. Przedłużono przepust drogowy w celu poszerzenia drogi przed Kramarzewem od 

strony Tłokowa. 

2. Wykoszono porosty na cmentarzach wojennych w Piszewie i Zerbuniu,  

w Jezioranach na  ul. Dworcowej, oraz z pobocza chodników i jezdni w  Radostowie.  

3. Rozwieziono drewno na opał do 18  świetlic wiejskich na terenie gminy. 

4. Popiłowano i wywieziono wywrócone przez wiatr drzewa z drogi  Jeziorany –Tłokowo 

oraz z fosy w Jezioranach. 

5. Wykonano zjazd z drogi gminnej na posesje w Radostowie. 

6. Zamontowano 4  znaki drogowe na terenie  Jezioran oraz w Kikitach. 

7. Prowadzone są prace remontowe w OSP Franknowo (docieplenie ścian remizy  

i  naprawa dachu).  

8. Wykonano prace remontowe w świetlicy w  Kramarzewie (wymieniono okna i drzwi, 

ułożono instalację wodną i kanalizacyjną, wykonano konstrukcję do łazienki dla osoby 

niepełnosprawnej). 

Zawarte umowy: 

W dniu 02.10.2020 r. podpisano umowę  w ramach konkursu ."Małe granty na infrastrukturę 

sportową w województwie warmińsko-mazurskim w 2020r." z Województwem Warmińsko-

Mazurskim, której przedmiotem jest  udzielenie pomocy finansowej gminie w formie dotacji 
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celowej ze środków budżetu województwa na rok 2020 w kwocie 36 000 zł na zadanie: 

Remont infrastruktury stadionowej w Jezioranach. Termin realizacji od 1 października 2020 r.   

do dnia 31 grudnia 2020 r.  

Pismo z dnia 09.10.2020 r. Urząd Marszałkowski Województwa Warmińsko-Mazurskiego  

w Olsztynie Departament Rozwoju Obszarów Wiejskich i Rolnictwa poinformował  

o zleceniu płatności w dniu 09.10.2020 r. po zakończeniu weryfikacji wniosku o płatność  

na poddziałanie "Wsparcie inwestycji związanych z tworzeniem ulepszaniem lub rozbudową 

wszystkich rodzajów małej infrastruktury, w tym inwestycji w energię odnawialną  

i w oszczędzanie energii" objętego Programem Rozwoju Obszarów Wiejskich  

na lata 2014-2020 na kwotę 1 384 588 zł. 

 

Ad.7. Wolne wnioski i zapytania. 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo, ktoś z Pań i Panów Radnych chciałby zadać jakieś 

pytanie uzupełniające? Jeśli nie, to przyjęliśmy ten punkt. Przechodzimy do punktu wolne 

wnioski i zapytania. Kto z Pań i Panów chciałby zabrać głos? Widzę (wyłączenie jawności  

w zakresie danych osobowych, na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r.  

o dostępnie do informacji publicznej), ja uprzejmie informuję, że zgodnie z zaproszeniem 

powinniśmy dzisiaj obradować bez obecności mieszkańców, ale widząc, że może jest jakiś 

interes prawny występuję, więc proszę o wolne wnioski i zapytania."  

(wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych, na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy 

z dnia 6 września 2001 r. o dostępnie do informacji publicznej)  "Żeście mnie zaprosili, to 

przyszłem. Po pierwsze mam tylko dwa pytania, więcej nie będę rozmawiał." 

Przewodniczący Rady: "Byłby Pan łaskaw przez mikrofon." 

(wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych, na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 

6 września 2001 r. o dostępnie do informacji publicznej), "Pierwsze pytanie: dlaczego nie 

otrzymałem waszego uzasadnienia, to pytanie do Przewodniczącego Skarg i Wniosków, 

dlaczego nie otrzymałem uzasadnienia z mapką na skargę swoją, pierwsze pytanie. Drugie 

pytanie, czy Pan Przewodniczący i Pan Przewodniczący Rady czytaliście moją skargę bardzo 

uważnie, bo ja tam napisałem bardzo uważnie, bo ja tam napisałem bardzo uważnie, że nie 

mam drogi dojazdowej do budynku (wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych, na 

podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępnie do informacji publicznej), 

legalną drogą, po drogach gminnych, po działkach drogowych. Nie jak Pan Przewodniczący 

sobie przejechał przez pola, przez lasy, przez rzeczki, nie wiadomo jak i tu bzdury opowiada, 

że on sobie przejechał, dojechał. Ja zapytałem wyraźnie, czy jest tam legalna droga 

dojazdowa do budynku (wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych, na podstawie 

art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępnie do informacji publicznej), po 

działkach gminnych i drogach gminnych. Dziękuję i prosiłbym o odpowiedź na piśmie." 



12 

Przewodniczący Rady: "Dobrze, co prawda moglibyśmy to przeciągnąć i odpisać, ale bardzo 

proszę Pan Przewodniczący Komisji." 

Pan Wiesław Żywicki - Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: "Chciałem 

powiedzieć, proszę Pana, że nie jechałem po polach, tylko wjechałem drogą." 

(wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych, na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 

6 września 2001 r. o dostępnie do informacji publicznej), "Którędy Pan wjechał jakie numery 

działek są i powiedzieć gdzie te działki są?" 

Pan Wiesław Żywicki - Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: "Pani Aniu 

może wrzucić Pani jeszcze raz mapkę? Proszę Pana jest mapka, wjechałem z drogi 

wojewódzkiej pomarańczową drogą." 

(wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych, na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 

6 września 2001 r. o dostępnie do informacji publicznej), "Proszę Pana ja pytałem o mapę 

urzędową administracyjna, a nie jakiś karteluszek wymalowany mapę ze wszystkim ze 

zgodnością potwierdzoną." 

Pan Wiesław Żywicki - Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: "Nie jestem  

w stanie..." 

(wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych, na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 

6 września 2001 r. o dostępnie do informacji publicznej), "To proszę nie pokazywać." 

Przewodniczący Rady: "Proszę się nie przedyskutowywać."  

(wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych, na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 

6 września 2001 r. o dostępnie do informacji publicznej), "Ja tylko pytałem o oryginalną 

mapę wyciągniętą z kartografii z Olsztyna albo ze Starostwa z Olsztyna, to nie jest ze 

Starostwa z Olsztyna, nie ma żadnych pieczątek, nie ma potwierdzenia nie ma nic, to są 

zwykłe namalowane mapki. Proszę powiedzieć którędy Pan dojeżdżał włącznie z numerami 

działek." 

Przewodniczący Rady: "Panowie, jeśli Pan nie zgadza się z tym o dzisiaj usłyszał na temat 

swojego, to ma Pan drogę prawną do odwołania się od tego, a nie w tej chwili dyskutować." 

(wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych, na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 

6 września 2001 r. o dostępnie do informacji publicznej), "Nie dyskutuję, tylko skoro Pan 

czyta skargę, uważnie skargę, a nie Pan przekręcasz i Pan mi omijasz. Ja wyraźnie zapytałem, 

legalną drogą gminną." 

Przewodniczący Rady: "Niniejszym informuję, że być może ma Pan rację, bardzo proszę 

złożyć taką skargę na naszą odpowiedź, którą dzisiaj Pan otrzymał i wyższy organ się tym 

zajmie." 
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(wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych, na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 

6 września 2001 r. o dostępnie do informacji publicznej), "I do Pana Przewodniczącego 

Skargi i Wniosków którędy Pan dojeżdżał jeśli można, którędy Pan przejeżdżał." 

Pan Wiesław Żywicki - Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: "Tak, jak Panu 

tłumaczyłem." 

Przewodniczący Rady: "Panie Radny, ale nie będziemy tutaj zastanawiać się nad 

wycieczkami Pana Radnego, jeśli się Pan z tym nie zgadza, z tym co jest napisane i z tym co 

Pan otrzymał w odpowiedzi. Bardzo proszę o odwołanie się do stosownych wyższych." 

(wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych, na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 

6 września 2001 r. o dostępnie do informacji publicznej), "Oczywiście. Następne pytanie do 

Pana Przewodniczącego, czy informacja o działkach gminnych jest tajna." 

Przewodniczący Rady: "Nie wiem, albowiem Rada nie zajmuje się tajnością albo 

nietajnością." 

(wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych, na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 

6 września 2001 r. o dostępnie do informacji publicznej), "Mogę Pana zacytować 

odpowiedź." 

Przewodniczący Rady: "Słucham?" 

(wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych, na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 

6 września 2001 r. o dostępnie do informacji publicznej), "Mogę Pana odpowiedź 

zacytować?" 

Przewodniczący Rady: "Ale może Pan zacytować." 

(wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych, na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 

6 września 2001 r. o dostępnie do informacji publicznej), "Nie będę czytał, bo tam 

artykułami, Pan pisze w ten sposób, że informacja w sprawie działek jest tajemnicą, tak  

w skrócie oceniając." 

Przewodniczący Rady: "Jeśli się nie mylę to w GeoPortalu, czyli w takiej tej może sobie Pan 

każdą z tych działek oglądnąć." 

(wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych, na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 

6 września 2001 r. o dostępnie do informacji publicznej), "Proszę Pana GeoPortal może Pan 

sobie zostawić jest maping trzymajmy się map nie GeoPortalu.... 

Przewodniczący Rady: "A myśli Pan, że GeoPortal na jakiej zasadzie działa, na podstawie 

map." 

(wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych, na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 

6 września 2001 r. o dostępnie do informacji publicznej), "Mówimy o mapka urzędowych nie 

o GeoPortalu, może sobie Pan oglądać mnie to nie interesuje. Skoro ja mówię  o mapach 

urzędowych." 
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Przewodniczący Rady: "Jeśli Pan pyta, czy jest tajna odpowiadam, nie, nie jest tajna." 

(wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych, na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 

6 września 2001 r. o dostępnie do informacji publicznej), "To dlaczego Pan pisze, że jest 

tajna, że Pan mi odpisuje, że informacja jest tajna." 

Przewodniczący Rady: "Jaka nietajna?" 

(wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych, na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 

6 września 2001 r. o dostępnie do informacji publicznej), "Zaraz Panu zaczytuje. Chwileczkę 

mogę Panu zacytować? Uzasadnienie do Uchwały Rady Miejskiej w Jezioranach z dnia  

27 czerwca 2019 roku. Skarga dotyczyła nie udzielenia odpowiedzi na pisemnie zadane 

pytania odpowiedź z 1 kwietnia 2019 roku na Burmistrza Jezioran. Komisja Skarg  

i Wniosków ustawowy termin, na który powołuje się skarżący dotyczy wyłączenie udzielenia 

informacji stanowiącą informację publiczną, o której mowa w ustawie z września 2001 roku  

o dostępie do informacji publicznej. Komisja przeanalizowała przedłożone dokumenty przez 

pracownika Urzędu Miejskiego, które potwierdzają udzielenie odpowiedzi skarżącemu  

w ustawowym terminie. A ja w piśmie pytałem się nie o termin, tylko, że Burmistrz mi nie 

odpowiedział, bo na pierwsze zapytanie, czy Burmistrz po swojej kadencji sprzedał działkę 

prywatnej osobie bez przetargu. Burmistrz mi przysłał protokół rokowań poprzedniego 

Burmistrza, o co ja nie pytałem. No to ja ponowiłem pytanie, czy Pan Burmistrz Leszczyński 

sprzedał działkę osobie prywatnej w dwa tysiące którymś tam roku osobie prywatnej bez 

przetargu. I dostałem odpowiedź, że to jest RODO. Złożyłem skargę i tak dalej. Teraz mi Pan 

odpisuje, wskazane przez skarżącego cztery pytania, na które nie zostały udzielone 

odpowiedzi nie kwalifikują się jako pytania z zakresu ustawy o dostępie do informacji 

publicznej, to są Pańskie słowa i Pańskie odpisanie. Ja pytam, czy działka została sprzedana 

bez przetargu, to Pan mi odpisuje, że to nie jest dostępem do informacji publicznej." 

Przewodniczący Rady: "Jeszcze raz powtarzam, w tej chwili nie będę odpowiadał, ani 

polemizował i bardzo proszę o pisemną informację." 

(wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych, na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 

6 września 2001 r. o dostępnie do informacji publicznej), "Ja Panu czytam, ja nie będę pisał, 

bo Pan to już mi napisał i Pan się z tym nie zapoznajesz, Pan sobie zaprzecza w jednym 

piśmie." 

Przewodniczący Rady: "Jeśli to podpisałem, to się absolutnie z tym zgadam." 

(wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych, na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 

6 września 2001 r. o dostępnie do informacji publicznej), "Pan sobie zaprzeczasz, najpierw 

Pan... 

Przewodniczący Rady: "To czego Pan chce w tej chwili ode mnie?" 

(wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych, na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 

6 września 2001 r. o dostępnie do informacji publicznej), "Konkretnych odpowiedzi." 
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Przewodniczący Rady: "Ja powiedziałem, że się z tym zgadzam, a jeśli Panu się to nie 

podoba ta moja odpowiedź, to ma Pan wyższe organa, w których się Pan może poskarżyć na 

mnie i ja to zrozumiem." 

(wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych, na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 

6 września 2001 r. o dostępnie do informacji publicznej), "Następne pytanie, jeśli można i jest 

Pan prawy człowiek. Proszę mi powiedzieć, pytałem się o działki wszystkie gminne, czy 

obowiązkiem Burmistrza jako włodarza gminy jest odpowiedzieć człowiekowi, który mieszka 

w gminie o działkach gminnych. Czy to jest tajemnica, czy jest to informacja dostępna 

publiczna?" 

Przewodniczący Rady: "To dlaczego Pan mnie o to pyta, a nie zadaje..." 

(wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych, na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 

6 września 2001 r. o dostępnie do informacji publicznej), "Bo Pan mi odpisuje, przecież 

skargi Pan mi odpisuje, to nie Burmistrz odpisuje." 

Przewodniczący Rady: "Danych właścicieli się nie ujawnia, niestety wprowadziliśmy tzw. 

RODO." 

(wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych, na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 

6 września 2001 r. o dostępnie do informacji publicznej), "To dostęp do informacji publicznej 

to RODO." 

Skarbnik Gminy: "Oczywiście, to dane osobowe, imię, nazwisko." 

(wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych, na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 

6 września 2001 r. o dostępnie do informacji publicznej), "Ja pytam, czy działka gminna jest 

przejezdna, czy działka gmina podlega sprzedaży, czy działka gminna jest do przetargu, to, to 

jest RODO Pani uważa?" 

Skarbnik Gminy: "Nie, Pan inne pytanie..." 

(wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych, na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 

6 września 2001 r. o dostępnie do informacji publicznej), "Ja o to pytam, cały czas o to 

pytam." 

Przewodniczący Rady: "Ja widzę, że szereg pytań się rodzi u Pana, ale w związku z tym, że 

są to poważne pytania." 

(wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych, na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 

6 września 2001 r. o dostępnie do informacji publicznej), "Bardzo poważne." 

Przewodniczący Rady: "Nie można odpowiadać tak sobie siedząc przy biurku. Bardzo proszę 

o sformułowanie tego na piśmie i ja na piśmie na każde z tych punktów Panu odpowiem." 

(wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych, na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 

6 września 2001 r. o dostępnie do informacji publicznej), "Panie Przewodniczący, pisałem już 

kilka pism, nie będę pisać, bo już mi nie potrzeba to i za każdym razem, co ja napiszę nikt 
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tego dokładnie nie czyta. Prosty przykład, dzisiaj zapytałem się w podwójnej skardze, co Pan 

czytał Przewodniczący Skarg i Wniosków, czy skargę dokładnie czytają. Pytałem w skardze 

wyraźnie, czy jest dojazd do budynku (wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych, na 

podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępnie do informacji publicznej), 

legalną drogą gminną. Pan czytając tu uchwały pominął te zdanie legalną. Dlaczego dojazd do 

budynku jest." 

Przewodniczący Rady: "Jest normalna droga." 

(wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych, na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 

6 września 2001 r. o dostępnie do informacji publicznej), "Ale ja się pytam legalną drogą 

proszę Pana, żeby nikt Panu nie ubliżał, normalną działką gminną i jak się należy. Nie przez 

prywatne tereny."      

Pan Wiesław Żywicki - Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: "Jest legalna 

droga, droga, która jest na mapie jest legalną drogą." 

(wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych, na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 

6 września 2001 r. o dostępnie do informacji publicznej), "To znaczy, że mapy ze starostwa są 

fałszywe." 

Pan Wiesław Żywicki - Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: "Nie wiem jakie 

mapy Pan ma, w tej chwili nie jestem w stanie określić tego." 

(wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych, na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 

6 września 2001 r. o dostępnie do informacji publicznej), "Przepraszam, to Pan rozpatruje 

skargę nie widząc map, proszę Pana, toć to wstyd i hańba." 

Przewodniczący Rady: "Jeśli Pan stwierdza, że Komisja..." 

(wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych, na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 

6 września 2001 r. o dostępnie do informacji publicznej), "Nie Pana, ja się pytam tego Pana, 

to Pan rozpatruje skargi nie patrząc w mapę jaki jest dojazd, w mapie urzędowej. Wszystkie 

wiem proszę Pana na temat. Pan się nadajesz nie powiem do czego." 

Pan Wiesław Żywicki - Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: "Dziękuję." 

(wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych, na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 

6 września 2001 r. o dostępnie do informacji publicznej), "Dziękuję nie będziemy rozmawiać, 

bo ja widzę, że nie ma z kim tu rozmawiać. A co do wyższej instancji, to jak już Panu 

obiecałem kiedyś. Do Pana też zapukają odpowiedni. Do widzenia." 

Skarbnik Gminy: „Dziękujemy, do widzenia.” 

Przewodniczący Rady: "Proszę Państwa, jest takie powiedzenie, że jeśli ktoś ci mówi, że 

jesteś koniem, to się obraź. Jeśli ktoś ci mówi drugi raz, że jesteś koniem, o to wtedy daj mu 

w pysk, a jak ktoś ci mówi trzeci raz, że jesteś koniem, to kup sobie siodło. Wolne wnioski są 

jeszcze jakieś?" 
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Radny Jacek Ciborski: "Ja mam pytanie do Pana Burmistrza, odnośnie czyszczenia rzeki, bo 

z tego co rozmawialiśmy wcześniej, że niby Panowie z tych Wód Polskich mieli przyciąć 

boki i wyczyścić tak?" 

Burmistrz Jezioran: "Panie Radny, myśmy rozmawiali w sprawie oczyszczenia rzeki  

i oczyszczenie rzeki, to jest oczyszczenie koryta rzeki nie poboczy. My w tej chwili regulując 

jakby tą lewą stronę idąc wzdłuż Rzeki Symsarny, to natknęliśmy się na różne rzeczy, które 

tam były zakopane. Także nie wyobrażam sobie, żeby Wody Polskie, Zarząd Wód Polskich  

i ludzie, którzy są odpowiedzialni za to podjęli się jakiegokolwiek innego czyszczenia poza 

oczyszczeniem dna rzeczki. Czekamy, aż oni to zrobią, powiedzieli, że na przełomie września 

i października, troszeczkę się spóźniają, może to jest związane też z tym, że my prowadzimy 

inwestycję w tej chwili." 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Ktoś jeszcze z Pań i Panów."  

Głos zabrał Radny Jacek Ciborski: "Chodzi o to, że czas mija inwestycja, o której mówimy 

jest prawie ukończona i jak po ukończeniu drogi polbruku, jak oni zaczną wybierać ten szlam, 

to tą całą drogę zawalą." 

Burmistrz Jezioran: "Panie Radny, jeżeli będzie wyjmowany ten szlam z dna rzeki, to będzie 

na skarpę, która należy do Wód Polskich. Ponowimy ten apel, dowiemy się kiedy będą." 

Ad.8. Przyjęcie protokołu XVI sesji. 

Przewodniczący Rady: „Wszyscy Państwo zapewne się zapoznali. Kto z Państwa ma jakieś 

uwagi?” 

 

Uwag nie było. 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania  w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 19 do protokołu) 

 

Przyjęto protokół XVI Sesji Rady Miejskiej w Jezioranach. 

 

 W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady stwierdził,  

że XVII Sesja VIII Kadencji Rady Miejskiej w Jezioranach została zakończona.        

         

       Protokołowała                                                                  Przewodniczący Rady Miejskiej 

   Anna Brakoniecka               Bogusław Wierzbicki 


